



Paris, October 19th 2016

Resolution

We, screenwriters of many nations who gather here in Paris, stand in solidarity with creators throughout history who have taken on repression and censorship and spoken truth to power. We celebrate the courage of the artists of Charlie Hebdo who paid with their lives for sharing their vision with the world. It is the responsibility of screenwriters and all artists to create work that reflects the fact that the pen, the brush, the lens are all mightier than the sword.

Nous, scénaristes de nombreux pays réunis à Paris, affirmons notre solidarité avec les créateurs qui, à travers l'histoire, se sont engagés contre la répression et la censure et ont choisi de braver l'autorité. Nous célébrons le courage des artistes de Charlie Hebdo qui ont payé de leur vie le fait de partager un regard différent sur le monde. Il est de la responsabilité des scénaristes et de tous les artistes de créer des œuvres qui témoignent du fait que stylos, pinceaux ou objectifs, sont tous plus puissants que les armes.

Moved by Amit Leor
Seconded by David Kavanagh
Carried unanimously